

會務報告 Announcements 1-3-2021

1. 祝各位弟兄姐妹新年快樂！本主日（1月3日）是聖餐主日。請大家預備心參加。

Happy New Year to everyone! The coming Sunday (1/3) will be a communion Sunday. Please prepare your heart to join the service.

2. 為去年12月26日的佈道會蒙神賜福而感恩。願主繼續帶領在佈道會之中和之後信主的弟兄姐妹們。

We give thanks to the Lord for the blessings of the evangelistic meeting on 12/26/2020. May the Lord continue to guide those who believed in the Lord during and after the evangelistic meeting.

3. 征召同工：主日崇拜服事團隊需要幫助播放PPT的同工。有願意參與這項服事的弟兄姐妹請與張龍生弟兄或王衛峰弟兄聯繫。

A ministry need: we need more workers to help to play PPT on Sunday service. If anyone wants to join the service team, please contact brother Lung Sang Cheung or brother Wayne Wang.

會務報告 Announcements 1-3-2021

4. 從今年1月17日到3月7日，每個主日下午3:30-4:30，我們將舉辦為期8週的“幸福小組”聚會，藉著網絡傳福音。鼓勵弟兄姐妹們邀請福音朋友一同來參加。

Starting from January 17 to March 7, 2021, 3:30-4:30pm, we will hold an 8-week seeker's class to share the gospel online through small group gatherings. You are encouraged to invite seeker friends to join the gatherings together.

5. 關冠賢弟兄是“聖經輔導聯合會”(ACBC)認證的聖經輔導員，余兆奉姊妹也通過了ACBC的筆試。目前他們兩位都願意幫助那些尋求聖經輔導的弟兄姐妹。若想要了解詳情，請與關冠賢弟兄聯絡：biblical.counseling@MarylandGospelChurch.org。

Brother Quon Kwan has been re-certified as a biblical counselor for 2021 and sister Rebecca Kwan is starting her internship for biblical counseling. Both are taking on new counselees. If you want to know more about this ministry, please contact brother Quon Kwan: biblical.counseling@MarylandGospelChurch.org.

會務報告 Announcements 1-3-2021

6. 本週“2-1-1 讀經計劃”：查考希伯來書9:16-28；背誦經文是希伯來書6:20 “作先鋒的耶穌，既照著麥基洗德的等次成了永遠的大祭司，就為我們進入幔內。” 每日閱讀經文是雅歌8章-以賽亞書6章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study Hebrews 9:16-28; Bible memory verse is Hebrews 6:20 “where our forerunner, Jesus, has entered on our behalf. He has become a high priest forever, in the order of Melchizedek.” Bible reading: Song of Songs 8- Isaiah 6.



嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

一月十七日 ~ 三月七日

每週日下午三點半到四點半 (美東時間), 免費搭乘

馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>

聯絡 幸福列車長: Happiness@MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245

